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Abstract (en)
[origin: US5282417A] The intaglio printing machine has three machine stands (I, II, III). Essentially, the impression cylinder (1) and the plate cylinder
(2) are mounted in the first stand (I), the stencil rollers (10) and the inking unit (11) are mounted in the second stand (II), and the color-collect
cylinder (8) is mounted in the third stand (III). The third stand (III) is adjustable in such a way that it can be removed from the space between the
first and second stands and brought into an inoperative position, so that it is possible to bring the second stand (II) up against the first stand (I) to
form an intaglio printing machine with direct inking. This results in a convertible intaglio printing machine by means of which a collect intaglio print
can be made in a first operating position, in which all three stands assume their working position, and a direct intaglio print can be made in a second
operating position, with the use of only the first and second stands.

Abstract (de)
Die Stichtiefdruckmaschine hat drei Maschinengestelle (I, II, III). Im ersten Gestell (I) sind im wesentlichen der Druckzylinder (1) und der
Plattenzylinder (2), im zweiten Gestell (II) die Schablonenwalzen (10) und die Farbwerke (11) und im dritten Gestell (III) der Farbsammelzylinder
(8) montiert. Das dritte Gestell (III) ist derart verstellbar, dass es aus dem Raum zwischen dem ersten und dem zweiten Gestell entfernt und
in eine Ausserbetriebsstellung gebracht werden kann, so dass es möglich ist, das zweite Gestell (II) an das erste Gestell (I) zur Bildung einer
Stichtiefdruckmaschine mit direkter Einfärbung heranzuführen. Dadurch ergibt sich eine konvertierbare Stichtiefdruckmaschine, mit welcher in einer
ersten Betriebsstellung, in welcher alle drei Gestelle ihre Arbeitslage einnehmen, ein Sammel-Stichtiefdruck und in einer zweiten Betriebsstellung
unter Verwendung lediglich der ersten und zweiten Gestelle ein direkter Stichtiefdruck herstellbar ist. <IMAGE>
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